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Tema Referat 

Forum Fagutvalg for akuttkjeden i Vestfold 

Dato/sted 07.12.23, SIVHF M TON OT4 E2-220  

Til stede 

Karin Rysst, Carlo David Schebesta, Henriette Ruud, Rannveig Velken, Runar Danielsen, 
Ramona Skog, Monica Hammari, Cathrine Aagaard Nilsen, Birgitte Larsen, Gunn Heidi 
Schrøder, Frida Sofie Doksrød, Lizeth Lind Jørgensen, Kim Hemlock, for Hege Gulliksrud - Line 
Theodor Rafaelsen, for Vidar Ruddox - Siri Cathrine Ottesen, for Torbjørn Lia - Rune Sollie 
Thorbjørnsen. 

Referent Runar Danielsen 

 

Innkalling 

Sak nr.  Ansvar 

2023.17 

1 vedlegg 

Orientering 

Vedtak 

 

Godkjenning av referat fra 070923 og innkalling 071223 
Det har kommet konstruktive innspill til utvikling av arbeidsform og agenda for 
utvalgets faste møter. Innspillene ble innarbeidet i forberedelsen til dagens møte 
og en evaluering ble lagt inn avslutningsvis. 
 
Konklusjon: 
Referat og innkalling godkjent.  

RD 

2023.18 

3 vedlegg 

Dialog 

Vedtak 

Hvorfor møtes vi og hva skal vi produsere i møter og arbeidsgrupper? 
Fagutvalget for akuttkjeden har etter pandemien avholdt 5 møter. En hensikt med 
møtene er å formidle informasjon og bygge relasjoner og tillit mellom aktørene i 
akuttkjeden. En presentasjon av ulike tema fra møteaktivitetene viser en 
orientering mot tidligere utviklingsarbeid i Vestfold og Telemark som grunnlag for 
videre arbeid.  
Aktuelle innsatsområder som har vært vurdert/utredet:  

o Pasientforløp  

o Kompetanseutvikling 

o Trening/simulering 

o Samhandlingsverktøy 

o Fellesskap ved møtestruktur og samlinger 

o Styringsinformasjon 

o Samarbeid, vurderinger og beslutninger ved ø. hjelp innleggelser 

 

Alle 

https://www.notteroy.kommune.no/handlers/bv.ashx/i36d998f1-6963-4797-a914-110351bd684d/Faerder_kommune_logo_CMYK.jpg
http://www.horten.kommune.no/
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På bakgrunn av gul beredskap innledningsvis i 2023 og økt pasienttilstrømning ble 
det nedsatt en arbeidsgruppe (Akuttforum) som regelmessig har fokusert på 
samarbeid og beslutninger knyttet til ø. hjelp innleggelser. 
Det reageres i møtet på en ledertung sammensetning i Akuttforum dersom dette 
forumet skal være en arbeidsgruppe under Fagutvalg Akuttkjeden. 
 
I pågående revisjon av fagutvalgets mandat fremkommer innspill fra FSU.  
FSU har klare forventninger om at Fagutvalget for akuttkjeden benytter 
styringsinformasjon og fokuserer på avgrensede innsatsområder i den 
akuttmedisinske kjeden. 
 
Det orienteres i møtet om «Handlingsplan for Helsefelleskapet 2024» som ble 
vedtatt i SSU 23.11.23 og som  gir klare føringer for arbeidet i akuttkjeden: 
«Arbeidet i akuttkjeden skal komme frem til konkrete tiltak som gir målbar effekt i 
den akuttmedisinske kjeden. Fagutvalgets skal årlig velge forbedringstiltak basert 
på faktiske tall og statistiske målinger.» 
 
Hva som kan være aktuelle konkrete og målbare satsningsområder for forbedring 
ble diskutert. Behovet for felles øvelser ble diskutert. 
 
Konklusjon: 
Det kom frem enighet om behov for tiltak som reduserer unødvendige innleggelser 
i sykehus skal prioritertes.  Følgende områder ble utvalgt: 
 

o Mobil røntgen:  
-Bruk i dag 
-Hvordan tilbudet gjøres kjent og bruken økes?  
-Har økt bruk effekt på antall ø-hjelpsinnleggelser? 
 

o ØHD:  
-Kartlegge dagens bruk på de ulike lokalisasjonene  
-Utarbeide felles kriter for bruk 
-Informasjon om tilgjengelighet og kriterier for bruk gjøres kjent 
-Har tiltakene effekt på antall ø-hjelpsinnleggelser? 
 

o Bruk av ØHD/KAD for pasienter fra psykiatri 
- I hvor stor grad brukes ØKD/KAD plasser til denne gruppen? 
- Dersom tilbudet brukes i liten grad – hva er grunnen, og kan bruken 

økes? 
 
Det var enighet om at den etablerte arbeidsgruppen (Akuttforum) bør revidere sin 
sammensetning. Det må vektlegges deltakelse fra fagmiljøet i arbeidsgruppen, samt 
fastlege og brukerrepresentant.  Lizeth Lind Jørgensen (samhandlingslege og 
fastlege), Ramona Skog (fagkoordinator hjemmetjenesten) blir nye deltagere i 
Akuttforum.  
Akuttforum arbeider videre med operasjonalisering av de prioriterte 
satsningsområdene, mobilt rtg. og ØHD. 
 
Det ble fremhevet at kommunikasjonen mellom arbeidsgruppen og fagutvalget er 
av stor betydning.  
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2023.19 

1 vedlegg 

Orientering 

Aktuelt fra fagfeltet 
Telemark gjennomførte en dagskonferanse for akuttkjeden 30. oktober. 
Sentralt på agendaen var Akuttkjedeprosjektet i Telemark og data fra en 
oppfølgende undersøkelse som belyste «Hvilke tiltak er viktigst i 2024/2025?  
Resultatet fra undersøkelsen definerer 3 hovedområder: 

o Bruk av ambulanser 
o ØHD plasser 
o Psykiatri og rus pasienter 

RD 

2023.20 

Orientering 

Fagseminar 

Fagseminar for akuttkjeden i Vestfold arrangeres 1. februar 2023.  

Arr. kom: Henriette Ruud, Ramona Skog, Runar Danielsen og Torbjørn Lia har 
gjennomført 5 planleggingsmøter og fagseminaret er annonsert på 
Kompetansebroen.  

Alle 

2023.21 

Dialog 

Vedtak 

Gjennomføring av møtet 

Det ble gjennomført en rask evaluering av møtet. 

Tilbakemeldingene var positive mht. agenda, dialog og engasjement. 

 

Konklusjon: 

Henriette Ruud (USHT), Siri Ottesen (Akuttsenter) og Runar Danielsen 

(samhandling) vil samlet ha ansvar for planlegging, gjennomføring og oppfølging av 

møtene i 2024. Akuttsenteret vil senere bekrefte sin representasjon. 

Alle 

 
 
 
 


